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Projektnavn: Måling af støj- og luftforurening ifm. ny lokalplan for Sundevedsgadekarréen 

Projektansvarlig: TMU/ Bruno Schwede 

Hvilke aktiviteter 

består projektet af? 

TMU ønsker at hyre en konsulent til at forestå målinger af støj- og luftforurening på 

vejene omkring Sundevedsgade – Enghavevej og Vesterfælledvej.  

Hvem er målgruppe? Vesterbro-borgere, København  

Hvad er formålet 

med projektet? 

Målet med disse målinger er at afklare niveauerne for støj- og luftforurening i 

området, da tidligere målinger har vist sig at nå kritisk niveau.  

Hvorfor er det et 

vigtigt formål? 

 Hensyn til folkesundheden på Vesterbro og i København. Vesterbro Lokaludvalg 

ønsker at gøre opmærksom på problemet støj- og luftforurening.   

Hvorfor er disse 

aktiviteter egnede til 

at opnå formålet? 

Indsamlede data/målinger for luft- og støjforurening kan hjælpe med at skabe fokus 

på niveauet af forurening.   

Hvilke resultater forventer vi?  

Herunder:  

Hvordan forventer vi, at projektet kan bidrage til bydelens udvikling?  

Hvad forventer vi efterfølgende at kunne 'føde ind med' til forvaltning og Borgerrepræsentation? 

På kort sigt: 

At få målinger der kan hjælpe med det videre arbejde og understøtte tidligere 

målinger.  

På langt sigt: 

 Håbet er på sigt at Københavns Kommune kan være med til at forbedre vilkårene 

og i sidste ende folkesundheden.  

    

Samarbejdspartnere:  Kaare Press, DTU 

Tidsplan: 

 Målingerne foretages i oktober måned og herefter udføres en rapport med 

målingerne, som TMU/ Vesterbro Lokaludvalg kan gå videre med.  

Forventninger til 

sekretariatet  Sekretariatet skal stå for økonomistyring 

Budget:  

 Der ønskes at afsætte et rammebeløb på 10.000 kr. til honorar til konsulenten, der 

skal foretage målingerne.  
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Udkast til evaluering: 

Blev aktiviteterne i 

projektet gennemført?   

Blev målgruppen i 

projektet nået?   

Fungerede samarbejdet 

med de øvrige parter? 

Blev tidsplanen 

overholdt? 

Var der 

overensstemmelse med 

forventningerne til 

sekretariatet? 

Blev budgettet 

overholdt? 
  

Hvilke resultater har 

projektet skabt samlet 

set? 

Bør projektet gentages 

igen næste år og 

hvorfor/hvorfor ikke?   

Hvad og hvordan føder vi 

resultaterne af projektet 

ind til forvaltning og 

Borgerrepræsentationen?    

Andet? 

 


